
Aan het College 

Cc Raad 

  

Bijgaand treft u aan een serie schriftelijke vragen ex artikel 40 van het RvO van de fractie van D66 inzake stand van zaken doorontwikkeling “De 

kloppende binnenstad”. Conform het RvO dient het college de vragen binnen een termijn van 30 dagen te beantwoorden, te weten vóór 11 

augustus 2016. Zie in dit kader ook de brief 16u.14787 namens het college inzake beantwoording artikel 40-vragen in de zomerperiode (DLIS). 

  
Met vriendelijke groet, 
  
Erwin Geldorp | raadsgriffier | Gemeente Woerden  
Postbus 45, 3440 AA Woerden | Blekerijlaan 14, 3447 GR Woerden 
T 0348 - 428 510 |M 06 - 20094715 |E geldorp.e@woerden.nl | raadsgriffie@woerden.nl  
W gemeenteraad.woerden.nl 
aanwezig: ma, di, wo, do 

  

  

From: Geldorp, Erwin <geldorp.e>
Sent: maandag 11 juli 2016 9:30:50
To: raadsleden@woerden.nl; !Burgemeester en wethouders
Cc: Stadhuis; !Concernzaken 
Subject: schriftelijke vragen ex artikel 40 RvO van D66 inzake stand van zaken doorontwikkeling "De kloppende binnenstad"



D66 
Woerden, 11 juli 2016 

Artikel 40 vragen: Stand van zaken ontwikkeling 'De kloppende binnenstad' 

Landelijke trends en zorg over een groeiende leegstand van winkelpanden maakten een 
aantal jaren geleden al duidelijk dat er in Woerden een heldere visie moest komen over hoe 
de binnenstad 'kloppend' te houden. 
In september 2014 heeft de raad in verband daarmee de nota 'De kloppende binnenstad' 
vastgesteld. 
Deze nota werd daarmee voor de Gemeente onderlegger bij vervolgstappen op het gebied 
van beleid alsmede besluitvorming naar aanleiding van individuele aanvragen. 

In de discussie van juni jongstleden rondom het amendement 'parkeerproef' heeft de D66 
fractie aangegeven nog steeds de noodzaak te voelen verder met politiek en ondernemers te 
discussiëren over hoe we onze binnenstad aantrekkelijk kunnen houden. Een discussie 
waarin het gehele pakket aan maatregelen tegen het licht gehouden moet worden, zoals 
functies, inrichting, bestemmingsplannen, faciliteiten, evenementen, winkelaanbod, wel of 
géén grootschalige detailhandel, bereikbaarheid, parkeren, etcetera. 

Om deze discussie goed te kunnen voeren is het wat de D66 fractie betreft belangrijk om te 
vernemen waar we twee jaar na het vaststellen van de nota staan. 

In verband hiermee heeft de D66 fractie de volgende vragen aan het college: 

1. Welke intenties/doelen zoals geformuleerd in de nota 'De kloppende binnenstad' zijn 
inmiddels gerealiseerd of zullen binnen huidig beleid op (korte) termijn gerealiseerd 
worden? 

2. Welke intenties/doelen zijn nog niet gerealiseerd? 
3a. Zijn er onderwerpen uit de nota, experimenten of individuele aanvragen van 

ondernemers waarbij huidig beleid, bijvoorbeeld het bestemmingsplan, 
belemmerend is geweest om gestelde doelen te realiseren? Dit tevens in het licht 
van een gemeente die vanuit het principe 'Ja, tenzij' wil werken. 

3b. Zo ja, heeft het college dan de intentie het gesprek met de raad aan te gaan of 
aanpassing van beleid op deze specifieke beleidsterreinen gewenst is? 

4. Hoe beoordeelt het college, na 2 jaar, het ambitieniveau van 'De kloppende 
binnenstad'? 

Op bovenstaande vragen vernemen wij graag, met een nadere toelichting, uw reactie. 

Namens de fractie van D66, George Becht 
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